

# တစ်ဆဲးလီမံလောတီဖုန်ကိုအဂီၢ်ဖဲ ၂၀၂၆ နံၣ်

တၢ်စးထီၣ်ကိၣ်န့ၣ်မ့ၢ်ဆၢကတီၢ်လၢလီၤသ့ၣ်ပိၢ်သးဝးလၢဖိသ့ၣ်,မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်လီၤ.ပ အဲၣ်ဒီးမၤစၢၤဒုးကဲထီၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖုန်အံၤကဲတၢ်အညီလၢနဂီၢ်တသ့ဖဲအသ့န့ၣ်လီၤ.

ဖဲဘံးထီၣ်ရံၤယါအပူၤအံၤ,နဖိအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢကထီၣ်ကိၣ်လၢတၢ်ပၢ်လီၤအီၤလၢနဟံၣ်ခိၣ်ဟံၣ် ဃၢၤ(န့ၣ်လီၤကဝီၤကိၣ်)လၢအအိၣ်လၢတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်က့ၤတၢ်သိၣ်လိအတၢ်ဘျးနီၣ် ဂံၢ်၂၀၀၆အဖီလၢအသိးန့ၣ်လီၤ.

နပတံထီၣ်စ့ၢ်ကီးတၢ်လီၤဖဲကိၣ်တဖျၢၣ်လၢတဖျၢၣ်န့ၣ်လီၤကဝီၤကိၣ်အအိၣ်ဘၣ်န့ၣ်သ့စ့ၢ်ကီးလီၤ. ကိၣ်ကဆိကမိၣ်န့ၣ်လံၤပတံထီၣ်အဂီၢ်ဒ်တၢ်ပၢ်န့ၣ်တၢ်လီၤအတၢ်ဘျးအိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.လၢတၢ်ဂ့ၢ်အါ ထီၣ်ဘၣ်ဃးတၢ်ကမၤန့ၣ်တၢ်လီၤအတၢ်ဘျးအဂီၢ်, ကွၢ်ဘၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖုန်အပူၤအလံၤကဘျးန့ၣ် တက့ၢ်.



## တၢ်ဆၢကတီၢ်အယုၣ်အသီလၢကီၢ်ဖဲခဲလၢၣ်လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၤဆိကိၣ်)အဂီၢ်

တီၤဖုန်ကိၣ်အခိၣ်ထံးတနံၣ်န့ၣ်တၢ်ကီးအီၤလၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤမ့ၢ်ကတီၤဆိကိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပထုးထီၣ်ပၢ်လီၤလံၤဂံၢ်ခိၣ်ထံးကိၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖုန်အပူၤ လၢကယဲၢ်ဘံးထီၣ်ရံၤပဒိၣ်တီၤဖုန်ကိၣ်ခဲလၢၣ်အဂီၢ်လၢတၢ်ကလူၤပိၢ်မၤထွဲအီၤအဂီၢ်(ကွၢ်ကဘျးပၤ ၄)လီၤ. တၢ်ဆၢကတီၢ်အယုၣ်ပညိၣ်ဝဲဒ်သိးကမၤစၢၤန့ၣ် လၢနကန့ၢ်ပၢ်မ့ၢ်တၢ်ကဘၣ်ဆဲးလီၤနဖိအမံလောဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤအပူၤလၢ ၂၀၂၆ ကိၣ်အနံၣ်အဂီၢ်လၢအဆၢကတီၢ်ဖဲလဲၣ်ဒီးဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

## မ့ၢ်ယကဘၣ်ဆဲးလီၤန့ၣ်ယဖိအမံလောအဝဲသ့ၣ်တီၤဖုန်ကိၣ်အခိၣ်ထံးတနံၣ်အဂီၢ်လၢအခါမတၢ်လဲၣ်.

နဖိကဘၣ်မ့ၢ် ၅ နံၣ်ဖဲလၢအ့ၢ်ဖြၢၣ် ၃၀ သီဖဲန့ၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်စးထီၣ်ကိၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ထီၣ်ကိၣ်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်လၢဖိသ့ၣ်ခဲလၢၣ်ကဘၣ်မၤအီၤဖဲအပူၤထီၣ် ၆ နံၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢကဆဲးလီၤနဖိအမံလောဆဲးထီၣ်ရံၤပဒိၣ်တီၤဖုန်ကိၣ်အပူၤဖဲ ၂၀၂၆ ကိၣ်အနံၣ်အဂီၢ်, ဆၢထီၣ်ဘၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလောအလံၤပတံထီၣ်ဆူကိၣ်အအိၣ်ဖဲ လၢယုၤလံ ၂ ၅ သီ ၂၀၂၅ နံၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

## ယကဘၣ်ဆဲးလီၤန့ၣ်ယဖိအမံလောအဝဲသ့ၣ်တီၤဖုန်ကိၣ်အပူၤဖဲအခိၣ်ထံးတနံၣ်န့ၣ်ဒ်လဲၣ်.

ဟံးန့ၣ်တၢ်အပတီၢ်တဖၣ်အံၤလၢကဆဲးလီၤနဖိအမံဖဲတီၤဖုန်ကိၣ်အခိၣ်ထံးတနံၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

1. ဃုထံၣ်န့ၣ်န့ၣ်လီၤကဝီၤကိၣ်ဖဲ'ဃုထံၣ်န့ၣ်ယကိၣ်' အပုၤယဲၤအပူၤ(ကွၢ်ဖဲအဖီလၢၣ်)တက့ၢ်.
2. ဆဲးကျိးဘၣ်ပဒိၣ်အတီၤဖုန်ကိၣ်လၢကမၤတၢ်သ့ၣ်န့ၣ်ဖးသီလၢကပးဆုၣ်ကွၢ်ကိၣ်ဒီးတၢ်ဆဲးလီမံလောအကျိၤအကျဲန့ၣ်တက့ၢ်.
3. ထုးထီၣ်ဘၣ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံးကိၣ်(ကတီၤဆိကိၣ်)တၢ်ဆဲးလီမံလောတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံၤဘိၣ်လၢလီၤကျိၤခိၣ်ဖဲ တၢ်ဆဲးလီမံလောဆူဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ (ကတီၤဆိကိၣ်)န့ၣ်တက့ၢ်. လံၤဘိၣ်အံၤတၢ်မၤန့ၣ်အီၤသ့စးထီၣ်မ့ၢ်ဆၢလၢအ့ၢ်ဖြၢၣ် ၂၂ သီ ၂၀၂၅ နံၣ်ဒီးကပၣ်ဃုၣ်လံၤပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ. ကိၣ်ကဟ့ၣ်ထီၣ်စ့ၢ်ကီးန့ၣ်ဃုၣ်ဒီးလံၤတက့ၢ်အဒိတဘျးလၢကမၤပုၤအီၤအဂီၢ်လီၤ.
4. ဆၢထီၣ်ဘၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလောအလံၤပတံထီၣ်လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤအဂီၢ်ဖဲ မ့ၢ်ဖိဖးလၢယုၤလံ ၂၅ သီ ၂၀၂၅ န့ၣ်တက့ၢ်.
5. တၢ်ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်တၢ်စၢဘၣ်ဃးန့ၣ်လံၤပတံထီၣ်အဂ့ၢ် စးထီၣ်မ့ၢ်ဆၢလၢယုၤလံ ၂၈ သီဒီးမ့ၢ်ဖိဖးလၢအီၤကူး ၈ သီ ၂၀၂၅ အဘၢၣ်စၢၤန့ၣ် လီၤ. မ့ၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်လၢတၢ်တူၢ်လိၣ်န့ၣ်အဂ့ၢ်လံၤန့ၣ်, နကဘၣ်တူၢ်လိၣ်တၢ်တူၢ်လိၣ်န့ၣ်အံၤဖဲ မ့ၢ်ဖိဖးလၢအီၤကူး ၂၂ သီ ၂၀၂၅ န့ၣ်လီၤ.
6. န့ၣ်လီၤပၣ်ဃုၣ်လၢတၢ်ဆဲးလီမံလောတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီးတၢ်ဒီဂၢ်အဂီၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်တဖၣ်အပူၤဖဲ တၢ်မၤလိအ ကတီၢ် ၄ ဖဲ ၂၀၂၅ နံၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.
7. နဖိကစးထီၣ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ စးထီၣ်မ့ၢ်ပျဲလၢယုၤအါရံၤ ၂၈ သီ ၂၀၂၆ န့ၣ်လီၤ.

**ယကဘဉ်ယုထံန့ယလိကဝီကိဒ်လဲန့.**

ယုထံန့ဘဉ်န့လိကဝီကိဒ်ယုထံန့န့ယကိအပုယဲအပူခီဖျိလူပိမာထွဲတၢ်အပတီၢ်ဒ်ပဖီလၢတဖၣ်အံၤ-

1. ထၢန့လီၤ [findmyschool.vic.gov.au](http://findmyschool.vic.gov.au) လၢန့အထၢ်န့အသန့ထံးအပူတက့ၢ်.
2. ထၢန့လီၤန့လိအိၣ်ဆိးထံးလီၤစါအနီၣ်ဂံၢ်လၢ 'Enter your address to get started' တက့ၢ်.
3. ယုထၢဘဉ် ၂၀၂၆ ဖဲ 'Enrolment year' အဖီလၢတက့ၢ်. **တီၢ်န့န့-** ၂၀၂၆ ကိအလိကဝီန့ကအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်မၤလိကတီၢ် ၁, ၂၀၂၅ န့ဘူးကဝံၤန့လီၤ.
4. ယုထၢတီၢ်ဖျိကိဖဲ 'School type' အဖီလၢတက့ၢ်.

ဝံၤတစုဟီၣ်ခိၣ်ဂီၤကဒုးန့န့လိအိၣ်ဆိးထံး, န့လိကဝီအကိ, ဒီးဖဲအစ့ၣ်တကပၤန့မ့ၢ်တၢ်ဆဲးကျိးအဂ့ၢ်အကျိၤတဖၣ်လၢကိအဂီၢ်န့လီၤ.

ဖဲန့မ့ၢ်သုးလီၤဆူအဖီလၢန့, အကဒုးန့န့စ့ၣ်စ့ၣ်ကိးန့ကိအဘူးကတၢ်ဒီးန့လိအိၣ်ဆိးထံးယဲၤဖျါန့လီၤ.

န့ကွၢ်ယုခီဖျိကိအမံၤလၢ 'Search for school' အဖီလၢသ့စ့ၣ်ကိးန့လီၤ.

**မ့ၢ်ယဖိပတံထီၣ်ဆူဒိၣ်အတီၢ်ဖျိကိလၢတမ့ၢ်ပလိကဝီအကိတဖျါဘဉ်န့သ့ဒါ.**

မ့ၢ်, နပတံထီၣ်ဆူကိတဖၣ်လၢတမ့ၢ်န့လိကဝီကိန့သ့လီၤ. ကိကဆိကမိၣ်န့န့လံပတံထီၣ်လၢအအိၣ်လိလီၤဃုဒီးတၢ်ဟံလီၤလီၤကျဲအတၢ်ဘျးဒီးတၢ်လီၤလၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်န့လီၤ. နထံန့တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢမ့ၢ်လံပတံထီၣ်တဖၣ်တၢ်ဟံအိၣ်သ့ဒ်လဲန့လၢ [တၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢကိအပူ](#) အလံၤကဘျးအလိၤဒ်လဲန့လီၤ.

**ယမ့ၢ်ဒီးန့ဘဉ်လံပရၢလၢအတဲဝဲယလံပတံထီၣ်န့တကဲထီၣ်ကဲထီဝဲဘဉ်န့တၢ်မနုၤကကဲထီၣ်အသးလဲန့.**

န့ကြးပတံထီၣ်လၢတၢ်ဆဲးလီၤန့ဖိအမံၤလၢကိအဂၤတဖျါအပူန့လီၤ. န့ဖိန့တၢ်ဟ့ၣ်အီၤတၢ်အုၣ်ကီၤလၢကမၤန့တၢ်လီၤဖဲအဝဲသ့ၣ်အလိကဝီအကိအပူန့လီၤ. န့ဖိအလိကဝီကိန့ဘဉ်တၢ်ဆၢတဲဒ်အီၤလၢအဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢအလိကဝီအိၣ်ဆိးထံးထီၣ်တခါအဖီခိၣ်န့လီၤ. ကွၢ်ဘဉ်ဖဲ [ယုထံန့န့ယု](#) ကိ လၢကထံန့န့ဖိအလိကဝီကိအဂီၢ်တက့ၢ်. တၢ် [ဆဲးလီၤမံၤလၢကိ](#) အလံၤကဘျးစ့ၣ်ကိးကမၤစၢၤန့လၢကမၤလီၤတၢ်န့ဖိအလိကဝီအိၣ်ဆိးထံးလၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်သ့ဝဲလီၤ.

န့ယုထီၣ်တၢ်သကွၢ်ကညးဘဉ်ပးတၢ်ဆၢတဲဒ်သ့စ့ၣ်ကိးလီၤ. တၢ် [ဆဲးလီၤမံၤလၢကိခိၣ်ထံးတီၢ်\(ကတီၢ်ဆိကိ\)](#) အလံၤကဘျးအိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဘဉ်ပးတၢ်သကွၢ်ကညးအဂီၢ်အကျိၤအကျဲလၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၤပတံထီၣ်အစၢၤလၢအဟဲထီၣ်တခါအဂီၢ်န့လီၤ.

**ယမ့ၢ်စါခဲလၢတၢ်ဆဲးလီၤအံၤအဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ပလိကဝီန့တၢ်မနုၤကကဲထီၣ်အသးလဲန့.**

နပတံထီၣ်လၢကဆဲးလီၤန့ဖိအမံၤလၢကိခိၣ်ထံးတီၢ်လၢ ၂၀၂၆ ကိအန့အဂီၢ်လၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တဘျီလၢလၢစးထီၣ် တၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၅ န့န့သ့လီၤ.

ဖဲတၢ်မၤလၢန့ကဆၢထီၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၤပတံထီၣ်ဖဲမ့ၢ်ဖိဖဲလၢယုလဲ ၂၅ သီ, ၂၀၂၄ န့န့, လံပတံထီၣ်ဖဲအံၤအလိကဝီခဲတဖၣ်တၢ်ကတူၢ်လိၣ်ဒီးဝဲလၢဟံၣ်ဖိဖိလၢအစါခဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်အပူတဖၣ်, သုးအလိကဝီအကျဲလၢအအိၣ်ဝဲထီၣ်မ့ၢ်တမ့ၢ်ဟဲတုၤသီဖဲဝဲထီၣ်ရံၤအပူတဖၣ်န့လီၤ.

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၤပတံထီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆၢထီၣ်အီၤဖဲလၢယုလဲ ၂၅ သီ ၂၀၂၅တဖၣ်န့ တၢ်ကရဲၣ်ကျဲၤမၤအီၤလၢကိဒ်ဒီးန့ဘဉ်ဝဲအသး, ဒ်ဝဲကျိၤတၢ်ပလိကဝီအတၢ်ဘျးအိၣ်ယုဝဲအသးန့လီၤ.

**ယကဘဉ်ယုထံန့အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢတီၢ်ဖျိကိအပူန့ဖဲလဲန့.**

န့သ့ကွၢ်န့လိကဝီတီၢ်ဖျိကိလၢတၢ်ဂ့ၢ်အါထီၣ်အဂီၢ်ဖဲခိၣ်ထံးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအကျိၤအကျဲအပူန့သ့လီၤ.

ဖဲတၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၅ စးထီၣ်အခါ န့ယုထံန့စ့ၣ်ကိးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံၤဘိၣ်ဖဲခိၣ်ထံးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအကျိၤအကျဲလၢ [တၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢကိခိၣ်ထံးတီၢ်\(ကတီၢ်ဆိကိ\)](#) အလံၤကဘျးအလိၤန့သ့လီၤ.

နမူနာလိပ်ဘဉ်တမ်းမေးမြန်းလေ့လာတတ်ကကျိုးထံနဲ့တင်ဂွံတင်ကျိအလံင်ဘိဉ်အဂီၢ်, ဝံသးစူကတိတၢ်ဒီးနလီၢ်ကဝီတီဖုၣ်ကွဲလၢတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်တက့ၢ်.

**မတၢတဂၤလၢယကဘဉ်ဆဲးကျိးလၢတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်လဲၣ်.**

တၢ်လဲလိာ်ခိၣ်အမူဒါခိၣ်,တၢ်ဆဲးလီၤမံၤမူဒါခိၣ်မ့တမ့ၢ်ကွဲခိၣ်လၢတီၤဖုၣ်ကွဲလၢနအံၣ်ဒီးပတံထီၣ်န့ၣ်မၤစၢၤနယုၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်လၢအကအိၣ်ဒီးနဘဉ်ယးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအကျိးအကျဲန့ၣ်သ့လီၤ.

**ကျိးဘျးစဲလၢအကဲဘျးတဖၣ်**

ဝံသးစူယုထံၣ်န့ၣ်ကျိးဘျးစဲလၢအကဲဘျးလၢလၢာ်,ဘဉ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၣ်ကဲဘျးလၢနဂီၢ်ဖဲနဖိစးထီၣ်တီၤဖုၣ်ကွဲန့ၣ်လီၤ.

ယုထံၣ်န့ၣ်ယကွဲ-[findmyschool.vic.gov.au](http://findmyschool.vic.gov.au)

တၢ်ဂွံတၢ်ကျိးဘဉ်ယးကွဲအလီၢ်ကဝီတဖၣ်-[vic.gov.au/school-zones](http://vic.gov.au/school-zones)

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၤဆိကွဲ)--- [vic.gov.au/enrolling-foundation-prep](http://vic.gov.au/enrolling-foundation-prep)

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူကွဲ-[vic.gov.au/how-choose-school-and-enrol](http://vic.gov.au/how-choose-school-and-enrol)

သးနီၢ်ခိၣ်ကွၢ်ဂီၤတလၢပုၤတဆူၣ်တချ့ဒီးတၢ်ကူၣ်ဘဉ်ကူၣ်သ့အတၢ်ဒုးပၣ်ယုၣ်- - [vic.gov.au/disability-and-inclusive-education](http://vic.gov.au/disability-and-inclusive-education)

ခိၣ်တၢ်လီၢ်အဝဲဒၤတၢ်ဆဲးကျိးတဖၣ် - [vic.gov.au/office-locations-department-education](http://vic.gov.au/office-locations-department-education)

# တၢ်ဆၢကတီၢ်အယုၣ်လၢ ၂၀၂၅-၂၆ အဂီၢ်

၂၀၂၅ မ့ၢ်န့ၢ်တဖၣ်	တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ
<b>တၢ်မၤလိကတီၢ် ၂- မ့ၢ်ယုၣ် လၢအဖျၢၣ် ၂၂ သီ ၂၀၂၅ နံၣ်- မ့ၢ်ဖိဖး လၢယုၣ်လံ ၄ သီ ၂၀၂၅</b>	
တၢ်မၤလိကတီၢ် ၁ ဒီး ၂, ၂၀၂၅	တီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်တဖၣ်မၤဝဲတၢ်ပးဆုၣ်ကွၢ်ကတီၢ်, တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအတၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်ဒီးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအဂၤတဖၣ်လၢဟံၣ်ဖိဖိလၢအယုၣ်မၤန့ၢ် ဂံၢ်ခိၣ်ထံး(ကတီၢ်ဆိကတီၢ်) အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢအဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဖဲ ၂၀၂၆ န့ၣ်အပူၤလီၤ.
စးထီၣ်ဖဲတၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၅	ကတီၢ်လီၤကဝီၤတဖၣ်လၢ ၂၀၂၆ ကတီၢ်အနံၣ်အဂီၢ်လဲၤကွၢ်ဖဲ <a href="http://findmyschool.vic.gov.au">findmyschool.vic.gov.au</a> မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ကြးလဲၤဆူ <a href="http://findmyschool.vic.gov.au">findmyschool.vic.gov.au</a> လၢကယုၣ်ထံၣ်န့ၢ်အဝဲသ့ၣ်အဟံၣ်ခိၣ်ဟံၣ်ဃၢၤကတီၢ်(လီၢ်ကဝီၤကတီၢ်)လၢ ၂၀၂၆ န့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူကတီၢ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံၣ်ဘိၣ်လၢမိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တၢ်ထုးထီၣ်အီၤလၢလီၤကျိၤခိၣ် <a href="#">တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၢ်ဆိကတီၢ်)န့ၣ်တက့ၢ်</a> န့ၣ်သ့လီၤ.
စးထီၣ် နံၣ် ၁, တၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၅	တီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်တဖၣ်ကဟ့ၣ်လီၤဝဲတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံၣ်ဘိၣ်တဖၣ်ဆူဟံၣ်ဖိဖိလၢတၢ်အိၣ်သးအါလၢကတီၢ်ကတီၢ်တဖၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အပူၤတတၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ် နံၣ် ၁, တၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၅	<b>တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအမ့ၢ်န့ၢ်လီၤခဲကတၢ်</b> - မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ဆူထီၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၣ်ပတံထီၣ်ဆူပဒိၣ်တီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်ဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.
<b>တၢ်မၤလိကတီၢ် ၃-မ့ၢ်ဆၢ လၢယုၣ်လံ ၂၁ သီ ၂၀၂၅- မ့ၢ်ဖိဖး လၢစဲးပထုဘၢၣ် ၂၀၂၅</b>	
စးထီၣ်ဖဲ မ့ၢ်ဖိဖး လၢယုၣ်လံ ၂၅ သီ ၂၀၂၅	<b>တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအမ့ၢ်န့ၢ်လီၤခဲကတၢ်</b> - မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ဆူထီၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၣ်ပတံထီၣ်ဆူပဒိၣ်တီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်ဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ်မ့ၢ်ဆၢလၢယုၣ်လံ ၂၈ သီ ဒီးမ့ၢ်ဖိဖး လၢအိကူး ၈ သီ ၂၀၂၅	တီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်တဖၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါမိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်ကွဲးဘၣ်ဃးဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၢ်ဆိကတီၢ်)အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအစၢတဖၣ်, ဒဲဝဲကျိၤတၢ်ပံၤန့ၢ်တၢ်လီၤအတၢ်ဘျုးအိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤကပုၣ်ဃုၣ်ဝဲလံၣ်ပရၢလၢတၢ်တူၢ်လိၣ်အီၤအဂ့ၢ်, လံၣ်ပရၢလၢအမၤလီၤတၢ်ဝဲတၢ်ဆဲးလီၤမံၤ, မ့တမ့ၢ်လံၣ်ပတံထီၣ်အလံၣ်ပရၢတဘျုးလၢတၢ်တူၢ်လိၣ်အီၤတသ့ဘၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်ဆူန့ၢ်အီၤလံၣ်ပတံထီၣ်အလံၣ်ပရၢတဘျုးလၢတၢ်တူၢ်လိၣ်အီၤတသ့ဘၣ်တဘျုးန့ၣ်အဝဲသ့ၣ်ကဘၣ်စးထီၣ်ပတံထီၣ်လံၣ်ကွဲးဃုသကွၢ်ကညးဆူတီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်အိၣ်န့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ်မ့ၢ်ဖိဖးလၢအိကူး ၂၂ သီ ၂၀၂၅	မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်ဆူန့ၢ်အီၤလံၣ်ပတံထီၣ်အလံၣ်ပရၢတဘျုးလၢတၢ်တူၢ်လိၣ်အီၤအဝဲသ့ၣ်အဖိတၢ်လီၤသ့ဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ်မ့ၢ်ဖိဖးလၢအိကူး ၂၂ သီ ၂၀၂၅	<b>တၢ်ကးပံးမ့ၢ်န့ၢ်လၢ</b> မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်လၢကဆူထီၣ်လံၣ်ကွဲးဃုသကွၢ်ကညးဆူတီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်အိၣ်န့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ်မ့ၢ်ဖိဖး လၢစဲးပထုဘၢၣ် ၅ သီ ၂၀၂၅	တီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်တဖၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါမိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိဖဲလၢလံၣ်ကွဲးအပူၤဘၣ်ဃးဒီးလီၢ်ကဝီၤတၢ်န့ၣ်လီၤအတၢ်ဃုသကွၢ်ကညးအစၢဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ်မ့ၢ်ဖိဖး လၢစဲးပထုဘၢၣ် ၁၉ သီ ၂၀၂၅	<b>တၢ်ကးပံးမ့ၢ်န့ၢ်လၢ</b> မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ကဆူထီၣ်လံၣ်ကွဲးဃုသကွၢ်ကညးဃုဒီးလီၢ်ကဝီၤအပူၤပၤဆူန့ၢ်ကျဲတၢ်လၢအဘၣ်ထွဲတဂၤ, ဖဲအဝဲသ့ၣ်တမၤန့ၢ်တၢ်မၤန့ၢ်လၢအတၢ်ဃုသကွၢ်ကညးဆူတီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်အိၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.
<b>တၢ်မၤလိကတီၢ် ၄- မ့ၢ်ဆၢ လၢအိကူးထီဘၢၣ် ၆ သီ ၂၀၂၅- မ့ၢ်ဖိဖး လၢဒဲးဘၢၣ် ၂၀၂၅</b>	
ဖဲတၢ်မၤလိကတီၢ် ၄, ၂၀၂၅	တီၤဖျၢၣ်ကတီၢ်တဖၣ်တူၢ်လိၣ်ခိၣ်ဆၢတၢ်လဲလိၣ်ခိၣ်အတၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ် မ့ၢ်ဖိဖး လၢအိကူးထီဘၢၣ် ၃၁ သီ ၂၀၂၅	လီၢ်ကဝီၤတဖၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါမိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိဖဲလၢလံၣ်ကွဲးအပူၤဘၣ်ဃးဒီးလီၢ်ကဝီၤတၢ်န့ၣ်လီၤအတၢ်ဃုသကွၢ်ကညးအစၢဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤမ့ၢ်ထဲဒုၣ်တၢ်ဃုသကွၢ်ကညးတဖၣ်လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်အီၤဖဲန့ၢ်လၢတၢ်ပတံထီၣ်အီၤဖဲမ့ၢ်ဖိဖး လၢစဲးပထုဘၢၣ် ၁၉ သီ ၂၀၂၅ န့ၣ်လီၤ.